
Ágnes története: 
 
Kedves Tünde! 
  
Kedden voltam röntgenes petevezeték átjárhatósági vizsgálaton. 
A vizsgálat eredményének nagyon örültem, ugyanis mindkét petevezeték teljes 
mértékben átjárható! Ahhoz képest, hogy 2009-ben még ki akarták venni a 
petefészkemet vezetőkkel együtt ez nagyszerű eredmény, amiben úgy gondolom az 
ARWEN torna segített, mert nem hiszem, hogy a fogamzásgátló fejtett volna ki ilyen 
hatást. Szóval ezúton is köszönöm!!!  


